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Zápis provedl: Kateřina Pacáková 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:06 

1 Schválení programu schůze 
Michal Halenka seznamuje delegáty s ním navrženým programem, který byl poslán do konference 
parlamentu. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání dle programu, který byl           
zaslán do konference parlamentu SU ČVUT s přidáním bodu “Informace z Akademického            
senátu”.” 
OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 

2 Představení delegátů 
Standa Jeřábek (FIT++) se představuje, má zkušenosti v PAR. 
Pája (ISC) je nově zástupkyní delegáta, studuje v Kladně. 
Petr (BEST) - zástupce delegáta a prezident BESTu.  

3 Informace z Akademického senátu 
Delegát za AS je nepřítomen. 
 
Informace z RSS - Včera v pondělí 3. 10. 2016, proběhla schůzka zástupců CEN s pověřeným 
ředitelem SÚZ Petrem Kocourem. Je to vedoucí ekonomického odboru od června 2016, rektor ho 
pověřil řízením v polovině září po výpovědi předchozí ředitelce Kabourkové. Nyní se seznamuje se 
všemi součástmi. Proběhlo seznámení s tím, jak funguje SU a kde a na čem probíhá kooperace se 
SÚZ. Petr Kocour se nehodlá ucházet o místo ředitele ve výběrovém řízení, zato chce zůstat jako šéf 
ekonomického odboru. Nový ředitel by mohl nastoupit v lednu či únoru 2017. 
Důležité jsou pro samosprávu i SU tři informace: 
- Výběrové řízení na dodavatele nových praček bylo zrušeno na pokyn rektora. Přihlásila se jen firma 
Miele. Mohlo to být kvůli vysokým požadavkům na komunikaci se systémem ISKAM. Připravuje se 
nové výběrové řízení. 
- Připravuje se nové výběrové řízení na dodavatele nábytku pro většinu kolejního fondu (může to být 
75 % i více). V případě že je někde havarijní nábytek, má se samospráva obrátit na vedoucí koleje. 
SÚZ je schopna nahradit nejvíce poškozený nábytek v režimu mimo toto výběrové řízení v menším 
množství. 
- Zřízení parkovacích míst pro ubytované na kolejích na Praze 6 v oblasti parkovacích zon není 
možné. ČVUT i jeho součásti nevyjednávaly v minulosti s Prahou 6 nebo magistrátem o zvláštním 
řešení či poskytnutí míst mimo standardně plánovaný řežim parkovacích zón. ČVUT nemá na svých 
pozemcích dost parkovacích míst ani pro své zaměstance, tedy řešení pro ubytované není 
plánováno. Ředitel Kocour to řešil přímo na schůzce vedení univerzity. 
 
Standa Jeřábek zve na zasedání AS 21.9 v 13:30 na Rektorátu. 
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4 Schválení zápisů 
Parlament dospěl k názoru, že u zápisů není možné dohledat, kdy byly schválený a zvolený formát                
není vyhovující. 
Osoby, které mají přístup k osobním údajům členů SU (KV, PAR, CEN, předsedové,..), by měly               
podepsat “Souhlas s ochranou osobních údajů”. 
Jakub Huspek navrhuje sjednocení názorů na způsob a formu reportování, archivace osobních            
údajů členů SU. 
Marie Dvořáková navrhuje svolání schůzky kolejních klubů za účelem diskuze o společném            
přístupu k uchovávání osobních údajů. Probíhá diskuze. 
Marie Dvořáková pošle do konference PAR Doodle s navrhovanými termíny. 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápisy ze zasedání Parlamentu SU ČVUT dne            
12. 4. 2016, 17. 5. 2016 a 21. 6. 2016 ve znění, v jakém byly zaslány do konference                  
Parlamentu 27. 7. 2016 v 16:34.” 
OHP: 11; 10:0:1 → Usnesení přijato 
 

5 Informace z klubů 
Silicon Hill: 10.9. bude renovace loga na Buzerplácku, probíhá instalace AP na zbylé bloky, příští               
rok bude pokrytí bloků Wi-fi kompletní, probíhá příprava zastřešení Grilcentra, nainstalovali jsme            
novou UPS do centrální serverovny, připravujeme blokové infoschůzky a akci prvák 
ISC: na konci semestru jsme měli grilovačku ve spolupráci s KC, byli jsme na vodě, začali jsme                 
fotit kalendář, otevřeli jsme Buddy databázi (14 zení, 570+ studentů), 14.9. proběhne Buddy             
session, následuje Orientation week 
BUBEN: máme zrekonstruovanou klubovnu, proběhla vánoční párty, plánujeme Akci prvák,          
rekonstrukci zasedačky, převrtání Wi-Fi, čerpali jsme a budeme čerpat 4kč fond, v září nám              
konečně snad budou opravovat hřiště, do dvou let by snad mělo proběhnout zateplení a oprava               
oken 
eFDrive: vrcholí přípravy na UZEL, výhledy jsou optimistické, založili jsme saké 
ESC: vrcholí přípravy programu na semestr, máme drobné problémy se členskou základnou,            
vyhodnocujeme stáže 
BEST: proběhl letní kurz víceméně bezproblémově (děkujeme SH za spolupráci), proběhnou           
dodatečné volby, pořádáme regionální meeting, 9.11. proběhne EBEC 
BION: problémy s funkcí internetu, probíhá jednání s vedením fakulty o podpoře a optickém               
spojení 
POD: příprava Wi-fi na blocích F,C; koupili jsme novou tiskárnu, čerpali jsme 4kč fond, probíhá               
pokládka podlah na blocích A a B; připravujeme Akci prvák 
HK: probíhá příprava Wi-Fi, rekonstrukce kanceláře pro účely klubu, proběhla domluva s            
ředitelkou o výměně infrastruktury za místnosti, koupili jsme tiskárnu a šušičku, nahradili jsme             
pingpong 
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MK: utopilo se AP, řešíme pojistku se SUZ, máme nové UPS, plánujeme Nakolejení 
FIT++: pracujeme na “náborech”, hledáme aktivní skupiny, komunikujeme s fakultou (máme           
slíbenou kancelář), pracujeme na papírových formalitách 
SIN: nakoupili jsme baterky do UPS, máme nového správce Multimediálky, uvažujeme o nákupu             
nového spoje na Dejvickou kolej 
CEN: připravujeme Ahoj Techniko (SOA je 20. ročník), připravuje se výjezdní zasedání            
Studentských Unií v Brně (30.9.-2.10.) - pokud máte zájem, dejte vědět; připravujeme výjezdní             
zasedání SU ČVUT, zapište své akce do kalendáře SU ČVUT prosím 
Ondřej Hába stále pohřešuje výroční zprávy z AVC ČVUT a GaLiBi. Pokud máte zájem o změny v                 
nastavení telefonů, ozvěte se. Navrhuje přesun na čtvrtletní účtování. 

6 Různé 
Tomáš Pokorný: Máme problém se správou serverů, rádi bychom přešli do virtuálu, hledáme 20GB 
místa. Jakub Huspek nabízí pomoc z SH. 
Registrace stanov je v rukou právníka, ještě se na tom pracuje. Do 1. 1. 2017 by se to mělo stihnout. 
Veronika Huvarová (KV) připomíná, že je na čase psát stanovy klubů, KV nabízí svou pomoc a 
podporu při jejich psaní. 
Michal Halenka avizuje, že pokud klub zanikne, je potřeba přerozdělit jeho majetek. 
 

Konec zasedání 20:24 
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